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To:

PEE EEE im.)
From: 5.1.2e

Sent: Tue 9/15/2020 11:02:33 AM

Subject: FW: C-ARVE bijeenkomst 10/09/2020

Received: Tue 9/15/2020 11:02:35 AM

Ter info.

Zoals je al weet, vindt VWS dit ook een heel goed idee. Ik zal nog contact opnemen met[IEEE
van: [CEE BEET © ivr i>

Verzonden: maandag 14 september 2020 15:05

PR
Onderwerp: RE: C-ARVE bijeenkomst 10/09/2020

Halla

Ik weet dat er voor gekozen om de algemene communicatie over Corona zo veel mogelijk te laten verlopen via

rijksoverheid.nl. Je kan hierover beter contact opnemen met een communicatieadviseur van CIB (5.1.2
re) Omdat de WOB verzoeken lopen via VWS worden de antwoorden door VWS gepubliceerd en sowieso

niet door ons. Als wij ook dingen rond de WOB verzoeken willen gaan publiceren, dan zullen we dat vast moeten

afstemmen met VWS.

Groeten

From: HEE.»
Sent: maandag 14 september 2020 12:17

Subject: FW: C-ARVE bijeenkomst 10/09/2020

Tijdens de bijeenkomst van afgelopen donderdag gaf ik aan dat ik samen met |EEEhet heb gehad over de

beantwoording van de meest voorkomende wob-vragen(verzoeken). Als ik mij goed kan herinneren gaf jij aan dat

we zulke vragen/antwoorden niet op de RIVM website plaatsen en dat hier al eerder over is besloten dit niet te

doen. Klopt dat? Kun je mij hier meer informatie over geven?

Dank alvast!

ma

Verzonden: donderdag 10 september 2020 14:33

Onderwerp: C-ARVE bijeenkomst 10/09/2020

Hi

Een korte samenvatting van onze bijeenkomst

Aanwezig: 5.1.2e

Afwezig: §.1.2e

BE: in opdracht varii®iBonderzoeken wat de mogelijkheden zijn om eerdere WOB-verzoeken en de

antwoorden daarop (incl. documenten) openbaar te maken op de RIVM website. Zij neemt hiervoor contact op

met de WOB codrdinatoren van VWS om af te stemmen. Zij zal ook aan VWS vragen naar een indicatie van

het volume WOB verzoeken dat richting RIVM zal komen. Hicham zal over dit thema binnen C&D navraag



558061

doen.

« Op de VWS website zijn de behandelde WOB verzoeken overigens wel zichtbaar:

https://www.rijksoverheid.nl/ministeries/ministerie-van-volksgezondheid-welzijn-en-sport/contact/wob-verzoek-indienen

heeft een update gegeven over de sessie waarin gewerkt is aan een sons J

efl hebben hieraan gewerkt. Het is een tjidsi sief project. Extra capaciteit is nodig en daar zijn

gaan) een aantal acties voor uitgezet (worden) heeft tevens bevestigd dat het PvA naar de DR is

gestuurd, het wordt daar as maandag besproken.

HEE oft aan dat DIV bezig is om in samenwerking met IV de tooling voor het archiveren te

organiseren. De focus ligt hierbij nu op RIVMdoc als verzamelplaats. Een test met deze tooling wordt ism IV,
functioneel beheer en LCI binnenkort georganiseerd. Ook lopen er gesprekken ism juridische zaken en

informatiebeveiliging [JEXEZlwaarin de privacy binnen het PVA centraal staat. En verder is DIV bezig om een

operationeel plan te maken voor de aanpak richting de sleutelfiguren, zodat er gestart kan worden zodra DR

en PO (privacy officer) akkoord zijn met de aanpak.

«BEEEZN oraat ons bij over de uitspraak van de rechter over een zaak aangespannen door Viruswaarheid

(afgewezen). De inzage in de OMT stukken van de Algemene Rekenkamer is positief verlopen. Medio

september volgt het rapport van de AR.

Hartelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag


